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سعید خال، مدیرعامل سازمان بهشت زهرا به اخباری مبنی بر پر شدن سالن تطهیر 
این سازمان واکنش نشان داد و گفت: اخبار منتشره در فضای مجازی به هیچ وجه صحت 
ندارد، اما دقت داشــته باشــید که سازمان بهشت زهرا )س( هشت ماه و اندی است که در 
بحران قرار دارد و ۲۵۰ روز اســت که همکاران ما از اوایل صبح و حتی خارج از ســاعات 
اداری کار می کنند و مشکلی در این زمینه نداریم. وی با بیان اینکه از شهروندان می خواهیم 
به جای توجه به شایعات، پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند، گفت: مدیریت شهری 

همه تمهیدات را به کار گرفته، کاش مردم داغدار بتوانند پروتکل ها را رعایت کنند.

پزشکیان در پاسخ به اینکه با وجود تصویب مجلس دهم و اراده دولت چرا دو لایحه 
پالرمو و CFT به نتیجه نهایی نرسید، گفت: به نظر می رسد برخی که اطلاعات دارند و آن 
اطلاعات را ما نداریم یا نظرات و تفکرات خاصی دارند با این مساله مخالفند و چون قدرت 
اصلی دســت آن هاست، طبیعتاً این لوایح تصویب نمی شود. عضو کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس یادآور شد: همین که نرخ دلار مرتب افزایش پیدا می کند و وضعیت معاملات 
ایران به این روز افتاده است، ریشه در عدم تصویب این لوایح دارد. گرفتاری در این راستا 
از گذشته تا امروز بوده و هست و معنی ندارد بگوییم در آینده بیشتر می شود. بایست این 
لوایح تا پیش از این تصویب می شــد که شاهد این همه گرفتاری ها نمی بودیم. پزشکیان 
در پایان خاطرنشان کرد: در مجلس دهم و با اراده ای که وجود داشت، دو لایحه پالرمو و 
 FATF تصویب شد، ولی نگاه صدا و سیما و برخی افراد قدرتمند و تصمیم گیر که CFT
را قبول نداشتند باعث شد جلوی کار گرفته شود. اکنون تفکری که نگذاشت آن دو لایحه 
تصویب شود، در بسیاری از نمایندگان کنونی مجلس وجود دارد و بعید می دانم ضرورت 

تصویب این لوایح در مجلس یازدهم حس شود.

محمد غرضی گفت : مردم همیشه در انتخابات ریاست جمهوری به وظیفه ملی خود 
عمل کرده اند، زیرا مردم می دانند که اگر شرکت نکنند، زبان و تیغ دشمن تیزتر می شود. 
به همین دلیل همیشــه و در هر انتخابات ریاست جمهوری شاهد حضور گسترده مردم 
بوده ایم. حالا اینکه در پی انتخابات گروه هایی بر دولت مسلط شده اند که حقوق عامه را 
رعایت نکردند و پیگیر حل مشکلات مردم نبوده اند بحث دیگری است. برای مردم بیش 
از آنکه این دولت یا آن دولت مهم باشد، حفظ کشور مهم است و برای تحقق همین امر 
هم در سال ۱۴۰۰ شاهد یک انتخابات حداکثری خواهیم بود«. غرضی درباره نوع عملکرد 
دو جناح اصولگرا و اصلاح طلب در دولت های بعد از انقلاب اظهار کرد: »من در گذشته 
به شما هم گفته ام که چپ نمی تواند دولت نگه دارد و راست نمی تواند ملت نگه دارد. در 
ابتدای انقلاب دولت در اختیار جریان چپ قرار داشــت، از اواخر دهه شــصت تا اواسط 
دهه هفتاد دولت نیمه چپ-نیمه راست بود، تا اواسط دهه هشتاد دولت چپ بود، دولت 
احمدی نژاد کاملا راست بود و دولت روحانی هم در اختیار نیرو های چپ است. واقعیت 
این است که بیشتر دولت ها در تاریخ انقلاب اسلامی در اختیار نیرو های چپ بوده است. 
جالب است برایتان بگویم که دولت احمدی نژاد ۶۰۰ میلیارد دلار در اختیار داشت و دلار 
از هزار تومان به سه هزار تومان رسید و دولت روحانی هم همین میزان را در اختیار داشت 
و دلار به ۳۰ هزار تومان افزایش یافت. این نشان می دهد دولت نتوانست آن طور که انتظار 

می رفت عمل کند«.

حسن خلیل آبادی، عضو شورای شهر تهران درباره وضعیت کرونا در پایتخت 
اظهار داشت: آمار مرگ و میر در تهران به دلیل ابتلا به کرونا افزایش یافته و به طور 
کلی نســبت به قبل از شــیوع کرونا آمار فوت و مرگ و میر در پایتخت ۱۰۰ درصد 
افزایش یافته اســت. وی افزود: تهران حدود ۳ میلیون نفر جمعیت شــناور دارد که 
امکانات درمانی در پایتخت و حضور بســتگان برخی از بیماران در تهران از دلایل 
مراجعه بیشــتر بیماران کرونایی به بیمارســتان های پایتخت بوده است. این عضو 
شــورای شــهر تهران با بیان اینکه آمار ها نشان می دهد مرگ و میر در تهران نسبت 
به قبل از کرونا به دو برابر رســیده است، گفت: ظرفیت بهشت زهرا به صورت کلی 
تکمیل شــده، ولی این سازمان با طرح ابتکار هایی پیش بینی هایی انجام داده تا دفن 
اموات با مشــکل مواجه نشــود. خلیل آبادی گفت: از گذشــته پیش بینی می شد که 
ظرفیت بهشــت زهرا تا دهه ۸۰ تکمیل شود، ولی با اضافه شدن قسمت های جدید 
به بهشــت زهرا و سه طبقه شــدن قبر ها همچنین استفاده از موضوع بازسازی قبور 

قدیمی، ظرفیت بهشت زهرا بیشتر شد.

رئیس اســبق شورای شهر تهران نکاتی را درباره انتخابات ریاست جمهوری 
۱۴۰۰ یادآور شــد.مهدی چمران رئیس اســبق شورای شــهر تهران درباره برخی 
اظهارات مبنی بر اینکه بهتر اســت نامزدهای ریاســت جمهوری در ابتدا کابینه مد 
نظر خود را به مردم معرفی کنند،گفت: من با این پیشنهاد موافقم که نامزدها از قبل 
تیم خود را به مردم معرفی کنند، زیرا اینکه نامزدها افرادی را قبول داشــته و آنها را 
برای دولت احتمالی خود انتخاب کنند رسمی است که در سایر کشورها هم وجود 
داشــته و چندان پیچیده نیســت.او ادامه داد: البته اگر آن نامزد بخواهد وزرای خود 
را بــه مــردم معرفی کند قطعی نخواهد بود، چــرا که آنها باید رای اعتماد خود را از 
مجلس بگیرند؛ اما معرفی تیم نزدیک به دولت احتمالی خود برای مردم بسیار مفید 
خواهــد بود. چمران در پاســخ به این که آیا در ایــن صورت وامدار فرد یا گروهی 
نخواهند بود، گفت: این امر بستگی به آن شخصیت دارد؛ بله برخی  هستند که خود 
را وامدار افرادی می دانند که برایش تلاش کرده اند و از همین روی، وقتی که بر سر 

کار می آید، مجبور به کار با همین افراد هستند.

فاطمــه راکعــی، دبیر کل جمعیت زنان نواندیش گفت : این روزها ســالروز 
درگذشت اعظم طالقانی، زنی است که مُجدانه ای تلاش کرد تا مسئولان نظام را به 
این نتیجه برساند که زنان هم مثل مردان حق شرکت در انتخابات ریاست جمهوری 
را دارند. البته چندی پیش ســخنگوی شورای نگهبان اعلام کرد زنان هم می توانند 
برای حضور در رقابتِ انتخاباتی ۱۴۰۰ ثبت نام کنند. دلیل چنین اظهارنظری هر چه 
باشد، باز هم چراغ سبز خوبی برای زنان است تا در این زمینه هم فعالیت کنند. فعال 
سیاسی اصلاح طلب در ادامه سخنانش گفت: در واقع زنانی که می دانند کشش لازم 
و توانایی کافی برای حضور در این سطح از کنش سیاسی را دارند،  باید دست به کار 
شوند و خود را مهیای کاندیداتوری در انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوری 
کنند. البته ممکن است تعدادی از زنان مشمول رجل سیاسی باشند، اما از شایستگی 
لازم برای شرکت در اتفاق مهمی چون انتخابات ریاست جمهوری برخوردار نباشند. 
اما حتما می توان از زنانی یاد کرد که شایستگی شان به حدی است که نسبت به خیلی 

از مردانی که فرصت کاندیداتوری داشتند، اصلح تر و شایسته تر هستند. 

عضو کمیســیون عمران مجلس از ایراد مجدد شورای نگهبان به طرح مالیات 
بــر خانه های خالی خبر داد. صدیف بدری از ایراد مجدد شــورای نگهبان به طرح 
مالیات بر خانه های خالی خبر داد و اظهار داشــت: شــورای نگهبان برای دومین بار 
بــه طرح اخذ مالیات از خانه های خالی ایراد گرفت و افزود: این طرح چندی پیش 
به منظور تأمین نظر شــورای نگهبان و پس از ایراد اولیه این شــورا در صحن علنی 
مجلس شــورای اسلامی بررسی شد که نهایتا شــورای نگهبان برای دومین بار نیز 
ایراداتی به این طرح وارد کرد. نماینده مردم اردبیل در مجلس شــورای اسلامی در 
ادامه عنوان کرد: پس از ایرادات دوباره شورای نگهبان، این طرح به کمیسیون اصلی 
یعنی کمیســیون اقتصادی مجلس ارجاع شــد و در حال حاضر قرار اســت در این 

کمیسیون این ایرادات بررسی و رفع شوند.

اخبار ویژه ...
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غربالگری گسترده باید
 در اولویت باشد

سرویس سیاسی- »عبدالرضا رحمانی 
فضلی« در نخستین جلسه قرارگاه عملیاتی 
ســتاد ملی مقابله با کرونا ضمن تبریک هفته 
دولت و با اشــاره به اینکــه این قرارگاه پس 
از فرمایشــات مقام معظم رهبری و تاکیدات 
رئیس جمهوری تشــکیل شد؛ گفت: همه با 
هم بایستی همه ظرفیت ها را پای کار بیاوریم 
تــا بتوانیم تصمیمات ســتاد را به نحو کامل 

اجرایی کنیم.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله 
با کرونا با تاکید بر این که همه دستگاه ها باید 
برنامه و طــرح و متولی و معین و همکاری 
داشــته باشد، افزود: کار باید زمان بندی شود 
و در زمان بندی کار تحویل شــود تا بتوانیم 

نظارت مستمر بر برنامه ها داشته باشیم.
رحمانی فضلی بــا بیان اینکه نظارت 
کلی همچنــان بر عهده وزارت بهداشــت 

اســت، گفت: آنها گلایه مند بودند که برای 
اجرای نظارت باید برخورد شــود و این کار 
انجام خواهد شــد و در بحــث نحوه اجرا 
قرار شــد به صورت منطقه ای و محله ای در 
مناطق مختلف استانداران و روسای پزشکی 
با استفاده از ظرفیت های لازم اقداماتی انجام 
دهند و باید با لحاظ کردن شــرایط منطقه ای 

اجرا را پیش ببریم.
وی افــزود: در حوزه محلی از نیروی 
انتظامی اســتفاده کردیم؛ وزارت بهداشت و 
درمانگاه ها پایه اصلی در محله خواهند بود؛ 
هلال احمر و مساجد را و در کنار اینها سمن ها 
و خیریــن را هم بایــد وارد کنیم که فردا در 
جلسه شورای اجتماعی، حل مشکل ویروس 
کرونا با اجتماعی کردن موضوع و مشارکت 

اجتماعی، پیگیری و بحث خواهد شد.
وزیر کشــور با قدردانــی از فعالیت 

وزارت صنعــت، معــدن و تجــارت بابت 
دراختیار گذاشــتن ماسک گفت: به استفاده 
از ماسک تاکید شــده، اما همچنان از امکان 
دسترســی و نحوه توزیع ماسک گلایه هایی 

وجود دارد.  
به گفته وی، بحــث ورود و خروج از 

کشور هم یکی از مصوبات قرارگاه بود.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله 
با کرونا از همه اعضای قرارگاه خواســت تا 
ظــرف یک هفته همه اقدامات انجام شــده 
در چارچوب مصوبــات را گزارش دهند و 
مواردی که رعایت نشده و مانع در اجرای آن 

ایجاد شده، برای مردم تشریح شود.
رحمانــی فضلــی تاکید کــرد: اگر 
می خواهیم موفق شــویم باید هماهنگی بین 
بخشی، اجماع و اقناع داشته باشیم که رسانه ها 
در این زمینه خوب عمل کردند اما جاهایی که 
کوتاهی می شود به دلیل اهمیت سلامت مردم 

حتما باید اعمال قانون شود.  
وی ادامه داد: راجع به چگونگی اطلاع 
رســانی و تولیــد محتوا یا همــان آموزش، 
ظرفیت بســیار خوبی داریم که سپاه یکی از 
این ظرفیت ها در حوزه مجازی است و ناجا 
و وزارت اطلاعات هم در کنار وزارت ارشاد 
ظرفیت های خوبی دارند که این ظرفیت ها به 
صورت هم افزا در کمیته اطلاع رســانی در 
کنار هم قرار بگیرند. این ظرفیت ها باید طرح 
برنامه و زمان بندی داشــته باشند و برنامه ها 

طبق زمان بندی اجرا شود.
رحمانــی فضلی با تاکید بر واقع بینانه 
بودن انتظــارات و مدیریت آن، گفت: همه 
اعضــای قرارگاه تاکید دارند وقتی می توانیم 
بیشتر موفق شــویم که هم غربالگری و هم 

تشخیص اولیه را در سطح وسیعی انجام دهیم 
در ایــن صورت راحت تر می توان بیماری را 
درمان کــرد؛  پس اجرای بحث غربالگری و 
تشــخیص باید در اولویت باشــد و وزارت 

بهداشت باید کمک کند.  
وی گفــت: موضوعــی کــه وزارت 
بهداشت تاکید داشت و عمومی نشد، طرح 
ردیابی بیماری در بیماران مبتلا شــده بود که 
این واقعا کار مهمی اســت؛ کســی که مبتلا 
می شــود مناســبات روابط و محیط او باید 

تحت کنترل قرار بگیرد.  
فرمانــده قرارگاه عملیاتی ســتاد ملی 
مقابلــه با کرونا گفت: با این طرح غربالگری 
و تشخیص که وزارت بهداشت اجرا  می کند 
قطعا آمار مبتلایــان افزایش می یابد اما نباید 
نگران شد چون غربالگری به صورت وسیع 
انجــام و باعــث کاهش میزان مــرگ و میر 

می شود.
وزیر کشــور تاکید کرد: استانداران و 
فرمانــداران موظفند با توجه به سیاســت ها 
مصوبات را در اســتان ها و شهرســتان های 
مربوطه اجرا کنند. نیاز نیســت ســاختار و 
سازمان وسیع ایجاد شود برای همین به کمیته 
کارشناسی محدودی بسنده خواهیم کرد که 

رابط بین اجرا و برنامه ها باشد.
وزیر کشور با بیان اینکه اجرای مصوبات 
با جدیت و قاطعیت پیگیری می شود، از آقای 
رییسی ســخنگوی قرارگاه خواستم اطلس 
بیماری کرونایی در سطح شهرستانها و تعداد 
مبتلایان، بستری شــدگان و بهبودیافتگان را 
دراختیار بگذارنــد و او هم وعده داد اطلس 
نظارتی را هم ارائه خواهد کرد که این ملاکی 

برای ارزیابی مدیران خواهد بود.

  فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: با اجرای طرح غربالگری و تشخیص گسترده، آمار مبتلایان افزایش می یابد و دامنه تشخیص وسیع می شود 
اما جای نگرانی نیست چون تشخیص در روزهای اولیه منجر به کاهش فوتی ها می شود. 

ســرویس سیاســی- دبیر مجمع 
تشــخیص مصلحــت نظــام در پیامــی 
اینســتاگرامی و با هشتگ انتخابات ۱۴۰۰ 
نسبت به تعیین سنی ۴۵ سال برای نامزدهای 
انتخابــات ریاســت جمهوری از ســوی 
مجلس یازدهم واکنش نشان داد و نوشت: 
امــروز معیار جوان بودن را زیر چهل و پنج 
سال تعیین می کنند در حالی که معیار جوان 
بودن در دهه اول انقلاب زیر سی سال بود. 
طبق اصل ۱۱۵ قانون اساسی، رییس 
جمهــوری باید از میان رجــال مذهبی و 
سیاســی که واجد شــرایطی چون ایرانی 
الاصل، تابع ایران، مدیر و مدبر، دارای حسن سابقه و امانت و تقوا، مؤمن و معتقد به مبانی 

جمهوری اسلامی ایران و مذهب رسمی کشور هستند انتخاب شود.
نمایندگان مجلس یازدهم در چارچوب طرح اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری 
)اینجا بخوانید( با شعار تسهیل در فرآیند انتخابات در تلاش هستند در قالب طرح اصلاحی 
شرایط نامزدی در انتخابات ریاست جمهوری را تغییر دهند. تعیین سن - دست کم ۴۵ سال 
تمام و حداکثر ۷۰ سال هنگام ثبت نام- داشتن مدرک تحصیلی کارشناسی ارشد یا معادل 
آن و ارائه برنامه مکتوب از سوی نامزدها به شورای نگهبان و بررسی آن از سوی این نهاد از 

موضوعاتی است که در روزهای اخیر مباحث و انتقادهایی را برانگیخته است.
محســن رضایی در واکنش به طرح اصلاح قانون انتخابات و تعیین شرط سنی برای 
نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری در حساب اینستاگرامی خود نوشت: مهمترین عامل 
عبور کشور از مشکلات کنونی و بقای نظام، به انتقال درست و به موقع مسوولیت های بین 
نسلی بستگی دارد. متاسفانه انحراف از سی سال پیش شروع شد و انتقال بین نسلی از نسل 
اول به دوم صورت نگرفت! سپس این انحراف به نسل سوم و چهارم کشیده شد. به طوری 
که امروز معیار جوان بودن را زیر چهل و پنج سال تعیین می کنند در حالی که معیار جوان 

بودن در دهه اول انقلاب زیر سی سال بود.
دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: نسل اول برای آنکه خودش در قدرت بماند 
و از ورود نسل دوم جلوگیری کند مرتب معیار جوان بودن را بالا برده است و آنها را متهم به 
ناتوانی و آماده نبودن برای پذیرش مسوولیت ها کرده است. لذا انبوهی از جوانان انقلاب پشت 

درهای مسئولیت واقع شده اند و مردم از خدمات دهی آنها محروم شده اند.
رضایی در ادامه تاکید کرد: محدود کردن سن ۴۵ سال در رقابت انتخابات ۱۴۰۰ اشتباه 

بزرگی است.

محسن رضایی:

تعیین ۴۵ سال برای نامزدهای 
ریاست جمهوری اشتباه است

سیاسی

ســرویس سیاسی- »سعید نمکی« 
در جلســه قرارگاه عملیاتی ســتاد ملی 
مقابلــه با کرونا که با ریاســت عبدالرضا 
رحمانی فضلی و در محل وزارت کشور 
با حضور فرمانده ناجا، دادستان کل کشور 
و استاندار و شهردار تهران و بقی مسئولان 
برگزار شــد، اظهارکرد:  با مرور و واکاوی 
مســائل کشور، موضوع ویروس کرونا را 
می توان به دو دســته تقســیم کرد که یک 
محور آن طبق فرمایش رهبر معظم انقلاب 
در نشست با اعضای قرارگاه، محور تقدم 

سلامت بر بقیه امور است.
وزیر بهداشــت،  تعییــن مصادیق 
محدودیت هــای کارشناســی شــده در 
وزارت و تبعیت جمعی از این پروتکل ها 
را محور دیگر برشــمرد و ادامه داد: اگر به 
گذشــته بر گردیم در یک دوره ۶۰ روزه  

اتفاقی در این مملکت افتاد که تقریبا دنیا را 
به حیرت واداشت. از رسانه های خارجی 
که هر کار مثبت ما را با تشکیک و تشویش 
اذهان عمومی مواجه می کنند، می گذریم. 
امــا در همــان ۶۰ روز آغازین  شــیوع 
ویروس کرونا نماینده ســامان بهداشت 
جهانی در پاســخ به خبرنگاری که پرسید 
آیــا کرونا در ایران پایان می یابد، گفت که 
بله، ایران توان کنترل آن را دارد و همانطور 
که در ســیل بهار با این گستردگی سیلاب 
و لاشه های حیوانات در ایران، یک مورد 

اپیدمی گزارش نشده است.
نمکــی گفت: ســال ها پیش مدتی 
مســوولیت بهداشــت در کنترل مالاریا 
و کزاز، ریشــه کنی فلــج اطفال و کنترل 
سرخک را برعهده داشتم و آن را مدیریت 
کرده بودم و خداوند خواست مسوولیتی 

در این ایام داشته باشم.
وزیــر بهداشــت بــا بیــان اینکه 
جمهوری اسلامی ایران در بخش سلامت 
در آن ۶۰ روز نخســت با کمک همه مردم 
و دســتگاه ها و ســازمان های مختلف و 
مردم نهاد و بســیج، نیروهای مســلح و 
ستاد اجرایی دستاوردی داشته که در دنیا 
نمونه بود، تصریح کرد: در آن روزها میزان 
بستری به ۵۰ نفر در روز کاهش یافته بود 
که این اتفــاق تا زمانی که ویروس کرونا 
به آمریکا و اروپا نرسیده بود کسی متوجه 
نشــد ایران چه هوشمندانه در حال کنترل 

بیماری است.
وی اضافــه کــرد: امــروز یک و 
۶ دهــم تخت بــه ازای هر ۶ هــزار نفر 
داریــم درحالی که فرانســوی ها با وجود 
دســت کــم ۶ تخت برای هر هــزار نفر 
جمعیت، ســالمندان و پیران خود را رها 
کرده و جوانــان را درمان می کنند. نمکی 
خاطرنشــان کرد: جمهوری اسلامی در 
طــول ۲۵ ماه توانســت مرگ هایش را به 
کمتــر از ۴۰ مورد در روز و میزان فضای 
اشــغال شده بیمارســتان هایش به خاطر 
کوویــد را به کمتر از یک پنجم برســاند. 
امروز هم در برخی بخش های بهداشتی به 
یک تولیدکننده و صادرکننده تبدیل شده 
است. وزیر بهداشــت ادامه داد:تست ها 
را با حضور ۴۰ هزار نیروی بســیج انجام 
داده ایم و همکاری بســیج در ریشه کنی 
فلج اطفال کار خودم بود. اولین کاری که 
باید انجام می دادیم این بود که یک سنگر 

آرایی مقابل ویروس داشــته باشیم که اگر 
حملــه توفانی کرد باید موفق می شــدیم 
که چنین شــد و دومیــن کار هم حمله به 
ویروس اســت که از طریق بســیج ملی 
مبارزه با کرونا با همکاری ســازمان های 
مردم نهاد و بســیج ۳۰۰ هــزار اکیپ را 
گذاشــتیم و با راه اندازی سامانه ۴۰۳۰، 
۷۸ میلیون نفر را در مرحله نخســت و ۴۳ 
میلیون نفــر را در مرحله دوم غربالگری 
کردیــم که این اتفــاق در تاریخ مدیریت 

اپیدمی در جهان بی نظیر بود.
وزیــر بهداشــت ایــن غربالگری 
گســترده را از افتخارات نظام جمهوری 
اســلامی دانســت و گفت: باید محکم از 
این موفقیت دفاع کنیم. اما ناگهان تســت 
هایمــان را از روزی ۱۲۰۰ به ۲۵ هزار نفر 
افزایش دادیم که در ســال حدود هزار و 
۴۰۰ میلیــارد تومان بابت آن هزینه شــد. 
باید تســت ها را حداقل به ۶۰ هزار مورد 
می رساندیم که دچار نقصان منابع شدیم 
و سازمان توســعه مدیریت منابع نهایت 

تلاش خود را انجام داد.
نمکــی بــا تاکیــد براینکــه برای 
جمهوری اسلامی هیچ سالی سخت تر از 
امسال نبود، گفت: با توجه به تحریم های 
ظالمانه در شــرایط اقتصادی ســختی به 
ســر می بریم. وی با اشاره به طرح جامع 
خانــواده محور اضافه کرد: طرح خانواده 
محور یعنــی در درون خانواده از اعضای 
خانواده برای خودمراقبتی استفاده می شود 

و منابع این طرح در حال تامین است.

وزیر بهداشت درمان و آموزش پزشکی:

اپیدمی کرونا با خواهش و تمنا جمع نمی شود
  وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه اپیدمی کرونا در دموکراتیک ترین کشورها با خواهش و تمنا جمع نکردند و جاهایی باید از قانون استفاده شود، گفت: 

وزارت بهداشت به اندازه کافی بدنه مقتدر و برنامه دارد و با وزیر کشور اجرای مصوبات را هم دنبال خواهیم کرد. 

جهت دریافت آخرین 
اخبار و رویدادهای 
کیش و منطقه به 

پایگاه خبری، تحلیلی
 اقتصاد کیش 
به نشانی زیر 
مراجعه نمایید
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ســرویس سیاسی- یک تحلیلگر 
مسائل سیاسی با بیان اینکه جنس انتخابات 
مجلس و ریاست جمهوری با هم فرق می 
کند، اظهار کرد: شاید پایداری در انتخابات 
مجلس بتواند در بعضی شهرها مستقل بیاید 
و نامزدهایش نیز رأی بیاورند اما در ریاست 
جمهوری قطعا آنها چنین رأیی ندارند که 
نامزد مستقل معرفی کنند، بلکه فقط عرضه 
اندام می کنند تا معادلات بازی را در جریان 

اصولگرا به نفع خودشان تغییر دهند.
جبهه پایداری از زمان تأســیس تا به 
امروز هرچند نتوانسته کرسی قدرت را در 
دست بگیرد و گزینه مطلوب خود را در نهادهای حاکمیتی برسر قدرت آورد اما الحق و 

الانصاف بازی خراب کن خوبی زمان انتخابات محسوب می شود.
محمد مهاجری درباره تأثیرگذاری نامزد مورد حمایت جبهه پایداری در انتخابات 
ریاست جمهوری ۱۴۰۰ گفت: ادعای همیشگی جبهه پایداری همواره این بوده که زمان 
انتخابات ایدئولوژیک رأی می دهد اما واقعیت چیز دیگری است. آنها همیشه دنبال سهم 

خودشان از قدرت هستند.
وی با اشــاره به انتخابات مجلس یازدهم در اســفند سال 9۸ افزود: اگر پایداری ها 
بتوانند ســهم خودشــان را از قدرت بگیرند لباس ایدئولوژیک را از تن در می آورند و می 
شوند معامله گر سیاسی. در آن انتخابات نیز آنها فشار آوردند و از لیست آقای قالیباف سهم 
گرفتند. در واقع آقای قالیباف ترســید که مبادا پایداری لیست موازی دهد و این مسئله به 

ضررش تمام شود.
این تحلیلگر مسائل سیاسی با بیان اینکه جنس انتخابات مجلس و ریاست جمهوری 
با هم فرق می کند، اظهار کرد: شاید پایداری در انتخابات مجلس بتواند در بعضی شهرها 
مستقل بیاید و نامزدهایش نیز رأی بیاورند اما در ریاست جمهوری قطعا آنها چنین رأیی 
ندارند که نامزد مستقل معرفی کنند، بلکه فقط عرضه اندام می کنند تا معادلات بازی را در 

جریان اصولگرا به نفع خودشان تغییر دهند.
وی افزود: اگر نامزدی سهمی از کابینه را به آنها بدهد، حتما نامزد جبهه پایداری به نفع 
او کنار می رود چون پایداری ها اساسا کاسب هستند اما اگر پیشنهاد دندان گیری به دست 
نیاورند، می مانند تا نظم بازی را به هم بزنند. اتفاقی که در سال 9۲ افتاد. کسی حاضر نبود 
به آنها سهم دهد و به بیان بهتر هیچ نامزدی پایداری را جدی نمی گرفت بنابراین نامزدشان 
یعنی آقای جلیلی را تا آخر در صحنه رقابت ماند، هر چند شخصا معتقدم اگر جلیلی در آن 

سال کنار هم می رفت در نتیجه انتخابات تأثیری نداشت.
این فعال مطبوعاتی با بیان اینکه پایداری در انتخابات ۱۴۰۰ معامله گرایانه وارد می 
شود، درباره نامزد جبهه پایداری تأکید کرد: هر چند که برخی سعی دارند آقای رئیسی را 
به جبهه پایداری منتسب کنند اما به هیچ وجه آقای رئیسی حتی نزدیک به جبهه پایداری 
نیست بنابراین وقتی پایداری اسم آقای رئیسی را می آورد معنای درستش این است که »می 
خواهد با سایر گروه های سیاسی معامله کند«. البته معتقدم آقای رئیسی اصلا به پایداری 
وقعی نمی نهد ضمن آنکه به احتمال قریب به یقین نامزد انتخابات ۱۴۰۰ هم نمی شود. 

پس پایداری ژست ایدئولوژیک می گیرد و سراغ جلیلی می رود.
وی درباره میزان تأثیرگذاری منفی نامزد جبهه پایداری بر بازی محمدباقر قالیباف در 
شرایط مشارکت حداقلی یا حداکثری گفت: آقای قالیباف یک بار از پایداری زمان انتخابات 
مجلس یازدهم بازی خورد و دیگر وارد بازی آنها نمی شود. از آنجا که اصولگرایان اطمینان 
قلبی دارند که رئیس جمهور بعدی از جناح آنهاست، خیلی جبهه پایداری را بازی نخواهند 
داد بنابراین این گروه سیاسی هیچ نقش تعیین کننده ای در نتیجه انتخابات نخواهد داشت.
مهاجری تأکید کرد: پایداری یک سبد رأی کوچکی دارد، این سبد رأی زمانی مهم 
می شــود که انتخابات حداکثری و با مشــارکت بالای مردم باشد. در چنین شرایطی سبد 
رأی پایداری شاید به درد یک نامزد بخورد اما ارزیابی ها می گوید انتخابات ۱۴۰۰ چندان 
پرشور نخواهد بود، پس سبد رأی پایداری خریداری ندارد چون هر گروه سیاسی با هدف 
وزن کشــی وارد صحنه می شود. ضمن آنکه می دانند نامزد جبهه پایداری هرگز نفر اول 

نخواهد شد.
وی درباره وزن کشــی بین محمدباقر قالیباف و ســعید جلیلی مورد حمایت جبهه 
پایــداری ادامه داد: حضــور یا عدم حضور آقای جلیلی تأثیر خیلی تعیین کننده ای روی 

رقیب درون اردوگاهی آنها نخواهد داشت.

محمد مهاجری تحلیلگر مسائل سیاسی: 

پایداری می ماند 
تا نظم بازی را به هم بزند

توضیحات عمران خان 
نخست وزیر پاکستان توضیحاتی در مورد تلاش برای میاجی گری میان ایران 
و عربســتان داد. به گزارش اشــپیگل، عمران خان نخســت وزیر پاکستان در مورد 
میانجی گری میان ایران و عربســتان گفت: از روزی که وارد قدرت شــدم، پیشنهاد 
و طرح میانجی گری در مورد یمن را دادم. ابتدا با ایران و بعد با محمد بن ســلمان 
ولیعهد عربســتان سعودی صحبت کردم. اما حقیقت این است که نمی توانیم کسی 
را مجبور به مذاکره صلح آمیز کنیم. وقتی اشتیاق و تمایلی به آن وجود ندارد.عمران 
خان در مورد احتمال جنگ میان ایران و عربســتان گفت: جنگ فاجعه خواهد بود. 
برای تمام کشــورهای دنیا به ویژه کشورهای ضعیف نابودکننده و فاجعه آمیز است 

و قیمت نفت به طرز چشم گیری بالا خواهد رفت.


